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 سرویس خبری/ داود کشاورز: جلسه شورای اداری شهرستان کازرون 
با حضور محمدصادقی نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، گرامی 
فرماندار، مسئولین اداری، نظامی و انتظامی در سالن فرمانداری برگزار 

شد.
درمان  و  بهداشت  وضعیت  از  گزارشی  برامکی  دکتر   ، ابتدا  در   
بیماریهای  از  یکی  دیابت  گفت:  وی  نمود.  ارایه  کازرون  شهرستان 
شایع در شهرستان می باشد و شعار امسال بهداشت جهانی، کنترل و 
ریشه کن کردن دیابت می باشد که باید تلاش کنیم در شهرستان، همه 
تحت پوشش پزشک خانواده قرار گیرند و تمامی افراد جهت تشکیل 

پرونده سلامت نزد پزشک خانواده شهری و روستایی اقدام نمایند.
سپس گرامی فرماندار شهرستان کازرون اظهارداشت: در دهه فرهنگ 
شهرستان کازرون قرار داریم و مسئولین باید تلاش کنند از روزهای 
 95 سال  اعتبارات  توزیع  برنامه  گفت:  وی  نمایند.  استفاده  باقیمانده 
شروع شده که مسئولین ادارات برای جذب اعتبارات باید تلاش کرده 
و برنامه های مستند گزارش های خود را به فرمانداری تحویل نمایند.

تصویب  شهرستان  در  را  مصوبه سلامت  شورای سلامت،  افزود:  وی 
نموده است و مسئولین باید برنامه های آن را به نحو احسن انجام دهند. 
امسال در کشور  ماه  آبان  نفوس و مسکن در  تأکید کرد: آمار  وی 
اجرا خواهد شد و مسئولین باید تلاش کنند در این برنامه با آمار دقیق، 

جایگاه شهرستان را به حد درخور مردم شهرستان برسانند.
سپس شاهین محمدصادقی که در آخرین جلسه شورای اداری به عنوان 
نماینده مردم شهرستان کازرون شرکت کرده بود، گفت: جا دارد از 
مهبودی،  نژاد،  باقری  طاهری،  مرحوم  گذشته،  ادوار  نمایندگان  تمام 
قدردانی  آنان  از زحمات تک تک  و  یادی کنم   ناصرآبادی  دهقان 
نماینده جدید شهرستان  از زحمات دکتر رضازاده  نمایم.همچنین  می 
قدردانی نموده و توفیق خدمتگزاری به مردم شهرستان و نظام مقدس 
از مردم  افزود: همچنین  برایشان آرزومندم. وی  را  جمهوری اسلامی 
در  عنوان وکیل خود  به  را  اینجانب  دوره،  دو  این  در  شهرستان که 
مجلس شورای اسلامی انتخاب نمودند، تقدیر و تشکر می نمایم و دست 

بازاریان،  کارمند،  کارگر،  کشاورز،  از  را  شهرستان  مردم  تک  تک 
کارمندان ادارات، نیروهای نظامی و انتظامی، خانواده های معظم شهدا، 
جانبازان، آزادگان و ایثارگران را می بوسم؛ از همه طلب بخشش دارم 
حلالیت  و  ببخشند  مرا  است،  سرزده  من  از  خطایی  اگر  امیدوارم  و 

می طلبم.
وی در ادامه گفت: مردم ولی نعمت ما مسئولین می باشند و درخصوص 
حقوق مردم، هیچ کوتاهی نباید بکنیم. من خدا را شاهد می گیرم که 
هیچ کدام از بخش های شهرستان برایم فرقی نداشت و هرچه در توان 
داشتم برای خدمت به مردم و کشور،به کار برده و هیچ استفاده ای از 
مجلس شورای اسلامی برای خودم و خانواده ام نکردم. من در تهران 
در  و  نموده  شهرستان صرف  مشکلات  حل  برای  را  تلاشم  بیشترین 
مورد تونل محرم که سال 54 آغاز به کار کرده بود، پیمانکار وقت 
پس از آغاز عملیات تونل، متوجه غیرفنی بودن آن شده و برنامه به 
که  هایی  پیگیری  با   83 سال  در  بودکه  گردیده  کنسل  کامل  طور 
انجام داده بودند، بحث تونل را پیگیری نمودم و با مدارک و مستندات 
آن سالها متوجه این امر شدند و تلاش کردند، در سال 83 در مجلس 
هفتم تونل محرم را پیگیری کردند که با تلاش های فراوان توانستیم 
آن را در ردیف بودجه محلی قرار دهیم. حال با گذشت دوره هفتم، 
قبلی پیش آمد و  پیمانکار  برای  با مشکلاتی که  یافت و  ادامه  تونل 
باز  به طور کامل تعطیل شد که  بود، کار  مطالبات وی وصول نشده 
با پیگیری های انجام شده در تهران، توانستیم مشکل را پس از 3 سال 
حل کنیم و قرارداد را با پیمانکار جدید شروع کردیم. هرچند دولت 
با مشکلات مالی فراوانی روبرو بوده است،  در یکی دو سال گذشته 
ولی توانستیم با رایزنی های فراوان، مشکلات بودجه ای را حل کنیم و 
کارگاه تونل شروع به کار کرده و در همین یکی دو ماه گذشته، 30 

متر از تونل حفاری شده است.
ادامه داد: در بحث توسعه راه های شهرستان کازرون،  محمد صادقی 
کازرون  کنارتخته،   - کازرون  محور  ابوالحیات،  تنگ  جدید  جاده 
-بالاده و فراشبند، تلاش های زیادی انجام شد و توانسته ایم کارهای 
عمرانی بسیار خوبی را در همین دوره ها که 
دارای اعتبارات بسیار کم بوده است، به ثمر 
برسانیم. در بحث بهداشت و درمان، بیمارستان 
قائمیه را با پیشرفت 50 درصدی پیش برده ایم. 
درخصوص بیمارستان امام علی)ع( وابسته به 
زیادی  تلاشهای  نیز  کازرون  آزاد  دانشگاه 
افتتاح  آینده  تا یک سال  صورت گرفته که 
خواهد شد.در مورد بیمارستان شرق کازرون 
تلاش های فراوانی انجام شده تا مشکل زمین 
را با اداره اوقاف حل نماییم و پیشرفت خوبی 
کنارتخته  و  خشت  بیمارستان  است.  داشته 
فارس،  استان  در  و  رسیده  برداری  بهره  به 
بوده که  اولین شهرستانی  شهرستان کازرون 

اورژانس هوایی در آن افتتاح شده است.
افزود: مشکلات برق شهرستان کازرون  وی 
دیگر  امروز  و  شد  حل  بود  جدی  که 

خاموشی ها بسیار موردی می باشد 
و گرمسیری شدن برق شهرستان 
نیز با تلاش های فراوان صورت 
اشتغالزایی  بحث  در  گرفت. 
به  را  خود  نگاه  باید  مسئولین 
تا  کنند  عوض  گذار  سرمایه 
اشتغال  شهرستان  در  بتوانیم 
کارخانه  باشیم.  داشته  خوبی 
باید  است،  شده  مصوب  سیمان 
مسئولین تلاش کنند تا با احداث 
پایدار  اشتغال  کارخانه،  این 
آبرسانی  بحث  در  شود.  انجام 
روستایی،  چه  و  شهری  چه 
و  شده  انجام  فراوانی  تلاشهای 
ومشکلات  روستا   23 مشکل 
شد  پیگیری  شهرستان  آبرسانی 
ایم. در بخش  نتیجه رسیده  به  و 
های  پیگیری  با  کشاورزی  آب 
سد  شدن  مصوب  و  شده  انجام 

های  پیگیری  و  مجلس  دوره   3 با گذشت  هفتم،  مجلس  در  نرگسی 
انجام شده، امروز با کمبودهای اعتبارات کشوری توانسته ایم پیشرفت 
بسیار خوبی داشته باشیم و مطمئنا اگر با همین روند کار پیش رود، در 
زمستان 96 آبگیری سد نرگسی انجام خواهد شد و علاوه بر آب شرب 
شهرستان کازرون، فراشبند، پتروشیمی و دریاچه پریشان، آبیاری 12 
این  و  شود  می  انجام  نیز  بالاده  و  جره  بخش  اراضی  از  هکتار  هزار 

موجب رونق خوبی در اقتصاد شهرستان خواهد شد.
وی افزود: طی این مدت 80 میلیارد تومان در این زمینه هزینه شده 
و در بحث احیای دریاچه پریشان ده هزار متر مکعب آب به دریاچه 
سرازیر می شود. در بحث محیط زیست و حفاظت از دریاچه پریشان، 
توانستیم  دادستانی کل کشور  و  شده  انجام  های  پیگیری  و  با تلاش 
چاه های غیرمجاز اطراف دریاچه را مسدود نماییم. در بحث آبرسانی 
به دریاچه، 28 کیلومتر کانال از سد نرگسی را پیگیری نمودیم که به 

پیمانکار واگذار شده است.
یک  دارای  کازرون  شهرستان  داشت:  اظهار  ادامه  در  صادقی  محمد 
دانشگاه آزاد بود که با پیگیری و تلاش صورت گرفته، امروز دانشگاه 
دایر  کازرون  شهرستان  در  غیرانتفاعی  و  نور  پیام  فارسی،  سلمان 

می باشد و دانشگاه پیام نور شهرستان مستقل گردید.
همچنین پیگیری منطقه ویژه اقتصادی با اعتباری بالغ بر دوازده میلیارد 
بسیار  کارهای  نیز  ورزش  بحث  در  است.  مهمی  بسیار  اقدام  تومان، 
سیلوی شهرستان  انجام شده،  های  پیگیری  با  است.  انجام شده  خوبی 

آماده بهره برداری شده است. 
وی افزود: در مورد امنیت، تلاش های فراوانی شده است که هنوز هم 
کم است و باید تلاش شود نیروی انتظامی را از نظر استراتژیک نیرو 
و سیستم های روز، کامل نماییم تا امنیت خوبی در شهرستان برقرار 
شود. در زمینه مشکلات شهرداری های شهرستان، تلاش های زیادی 

صورت گرفته و تا آنجایی که دولت می توانست، کمک های مالی به 
شهرداری ها انجام شد. در این دوره ها تلاش نمودیم تا وزیران را با 
شهرستان کازرون و مشکلات آن آشنا کنیم تا با سفر به شهرستان از 

نزدیک شاهد این محرومیت ها باشند.
محمد صادقی در پایان، اظهار داشت: خود را کازرونی می دانم. وی 
از تک تک مردم طلب حلالیت نمود و خود را سرباز کوچک نظام 

مقدس جمهوری اسلامی ایران دانست.
شـاهین محمدصادقـی در یـک کنفرانـس خبـری قبـل از انتخابات 
7 اسـفند، اعـلام کـرده بـود بیشـتر خـود را شـیرازی مـی دانـد تا 

کازرونی!
او در انتخابات هفتم اسفند ماه در حوزه انتخابیه شیراز نامزد شده بود 

که نتوانست آرای مردم را برای ورود به مجلس جلب کند.

استاندار هرمزگان :

 لزوم تسریع در راه اندازی خط حمل ونقل دریایی میان
 هرمزگان و عمان

استاندار هرمزگان گفت: راه اندازی خط حمل و نقل دریایی میان هرمزگان و بندر خصب استان مسندم عمان از بندهای مهم تفاهمنامه 
اخیر میان 2 استان است که باید با جدیت عملیاتی شود.

 جاسم جادری در دومین نشست کمیته مشترک پیگیری تفاهمنامه های استان های هرمزگان و مسندم عمان افزود: اجرای تفاهمنامه 
های امضا شده میان استان های هرمزگان و مسندم موجب تقویت...                                                   ادامه در پایین صفحه 

شاهین محمد صادقی، بر خلاف اظهارات قبلی خود مطرح کرد؛کــــــــــازرون

خود را کازرونی می دانم!
* هیچ استفاده ای از مجلس، برای 

خود و خانواده ام نکردم
* مردم مرا حلال کنند

وجود مارمولک در شبکه 
آبرسانی روستای مشتان 

فیلم مربوطه  ، گوشی خود  برای مشاهده 
استفاده  وبا  بگیرید  بارکد مجاور  مقابل  را 
از نرم افزار بارکدخوان آن را تماشا کنید . 
نرم افزار QRcode Reader را می توانید 
دریافت  طلوع  نامه  روز  سایت  یا  بازار  از 

کنید 
               فیلم ارسالی از : علی رضا دهقان 

 لارستان
 اتمام روکش آسفالت گرم

 راه روستایی گاوبست
مدیر کل راه و شهر سازی لارستان از اتمام عملیات روکش آسفالت 

راه روستایي گاوبست واقع در بخش صحرای باغ لارستان، خبر داد.
مدیر کل راه و شهر سازی لارستان ضمن بازدید عنوان داشت: طول 
از  استفاده  با  این مسیر  5.3 کیلومتر است که 2.8 کیلومتر آن  کل 
 6 ضخامت  و  متری   6 عرض  دارای  که  شده  روکش  گرم  آسفالت 

سانتی متری است. 

مهندس باقری فرد افزود: با توجه به نقش بسزای بهسازی و روکش 
آسفالت در افزایش ایمنی محور ها  این اداره کل در راستاي برنامه ها 
و اهداف خود در زمینه حفظ و نگهداري رویه راه هاي تحت پوشش 

خود اقدامات گسترده اي را در دستور کار خود دارد.
وی اضافه کرد: با روکش و ایمن سازی محور، بخشی از محرومیت های 

روستای گاوبست کاهش می یابد. 
در این بازدید، امام جمعه ،بخشدار، معتمدین عمادشهر، معاونین اداره 

کل ومدیر کل راه وشهرسازی لارستان حضور داشتند.

نی ریز
دیدار فرماندار با پرسنل ناحیه 

مقاومت بسیج سپاه نی ریز
سرویس شهرستان / علیرضامقدسی: امیری فرماندار شهرستان نی ریز 
به همراه تعدادی از روسای ادارات به مناسبت ولادت با سعادت سرور 
و سالار شهیدان ، حضرت امام حسین )ع( و روز پاسدار با حضور در 
ناحیه مقاومت بسیج نی ریز با  جانشین فرماندهی و تعدادی از پرسنل 

این نهاد دیدار و گفت وگو کرد.

امیری در این دیدار ضمن تبریک اعیاد شعبانیه و  روز پاسدار ، جایگاه 
سپاه پاسداران در حفظ ارزش ها و آرمان های نظام و انقلاب اسلامی 
را با اهمیت بر شمرد وگفت: سپاه پاسداران نماد اقتدار و ولایت مداری 
مقدس  نظام  آرمان های  از  حراست  و  صیانت  مختلف  عرصه های  در 

جمهوری اسلامی ایران است.
سرهنگ طحان جانشین فرمانده سپاه ناحیه مقاومت شهرستان  نی ریزنیز 
در این دیدار ضمن قدردانی از حضور فرماندار از همکاري و همیاري  

وی در ایجاد فضاي تعامل و همدلي در شهرستان قدرداني نمود.

 خرامه
فرماندار خرامه : 

نگرش جامعه در مبارزه با مواد مخدر 
باید تغییر یابد

اسپرجانی  خرامه،  شهرستان  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
ترک  مجموعه  از  بهزیستی  اداره  رئیس  درویشی  همراه  به  فرماندار 

اعتیاد باران مهر بازدید کرد.
اسپرجانی فرماندار شهرستان خرامه با اشاره به اینکه یکی از برنامه های 

دشمن در کشورهای اسلامی، اعتیاد در جوانان است، عنوان کرد: در 
مبارزه با مواد مخدر باید نگرش جامعه تغییر پیدا کند چراکه این کار 
فقط وظیفه دستگاه و یا قشر خاصی نیست بلکه نهادها و ادارات زیادی 
با عزم ملی به مبارزه این امر مخرب  باید  درگیر این قضیه هستند و 
رفت و تمام سعی و تلاش خود را به کار برد تا جامعه بیشتر دچار مواد 

مخدر و اعتیاد نگردد .
فرماندار با خطاب قرار دادن افراد در حال بهبودی و ترک،اظهار داشت: 
مجددا  را  زندگی جدیدی  توانستید  اراده خود  با  و  خدا  لطف  به  شما 
خودتان  گذشته  اشتباهات  جبران  براي  کردید  ثابت  و  نمایید  شروع 

حرکت کرده اید که این خود یک جهاد و حرکت عظیم است. 
وی افزود: شما که گرفتار این معضل خطرناک شده اید با یک عزم 

و اراده آهنین خود را پاک کنید و به آغوش گرم خانواده برگردید.
ارائه  به  مهر  باران  اعتیاد  ترک  مجموعه  مسئول  جوکار  پایان،  در 
گزارشی از روند اجرایی کمپ ، نحوه پذیرش و ساز و کارهای آن و 
بیان اطلاعات و آمارهای موجود در طول مدت فعالیت و بیان مشکلات 

پیش رو پرداخت.

بهبهان
 جلسه هماهنگی مشورتی 

با حضور نمایندگان
سرویس شهرستان/ پرویز خلیجی: جلسه هماهنگی مشورتی با حضور  
نمایندگان رامهرمز و رامشیر و  دکتر محمدیان و مهندس کشت زر 
شهرستان بهبهان؛ همچنین رزمندگان پیشکسوت دفاع مقدس و خانواده 
معظم شهدا در سالن جلسات فرماندهی تیپ تکاور امام حسن مجتبی)ع( 

برگزار گردید.
تکاور  تیپ  فرمانده  دوست  رفیق  سرهنگ  ابتدا  جلسه،  این  در 
در  یگان  این  به  محوله  ماموریت های  تبیین  به  امام حسن مجتبی)ع( 
دوران  از  بعد  یگان  این  نمود:  اشاره  و  پرداخت  مقدس  دفاع  دوران 
دفاع مقدس ماموریت های خطیر،آفندی و پدافندی را که به آن یگان 
واگذار شده به نحو احسن و با موفقیت انجام داده و در حال حاضر هم 
آماده انجام هرگونه ماموریتی است که از طرف نیروی زمینی به این 

یگان محول گردد تا با تمام قوا و توان خود آن را انجام دهد.
سرهنگ رفیق دوست با اشاره به اینکه این یگان در آخرین ماموریت 
خود، 12 شهید به محضر امام زمان )عج( و مقام معظم رهبری، تقدیم 
کرده، عنوان نمود: این یگان قصد انجام یادواره شهدای مدافع حرم با 

همکاری و هماهنگی شهرستان های پشتیبانی کننده تیپ را دارد.
و  بهبهان  شهرستان  منتخب  نماینده  زر  کشت  مهندس  ادامه،  در 

آغاجاری ضمن تشکر از تلاش های خستگی ناپذیر رزمندگان تیپ 
باید  ما  های خود، گفت:  ماموریت  در  )ع(  مجتبی  امام حسن  تکاور 
مرهون  جامعه  امنیت  زیرا  بدانیم  را  جامعه  زحمتکش  قشر  این  قدر 
زحمتهای این عزیزان است. وی افزود: با تمام توان و قدرت خود در 
مجلس شورای اسلامی تلاش خواهم کرد تا از حقوق همه شهروندان و 
عزیزانی که اینجانب را به عنوان نماینده خود انتخاب کردند، دفاع کنم.
سپس دکتر محمدیان نماینده منتخب شهرستان رامهرمز در خصوص 
مورد  در  همچنین  کرد.وی  ایراد  را  سخنانی  هم  مجلس  گیری  شکل 
با  اقتصاد  حوزه  در  ما  گفت:  استان  و  کلان  سطح  در  خود  اهداف 
بتوانیم  تا  تاکید مقام معظم رهبری می خواهیم هدفمند حرکت کنیم 
تحولی عظیم در اقتصاد استان به وجود آوریم.در ادامه، حجت الاسلام 
صادق مسئول نمایندگی ولی فقیه در تیپ تکاور امام حسن مجتبی )ع( 
گفت: با توجه به ماهیت تکاور بودن نیروهای این یگان،ماموریت های 
سخت و خطیر به آنان واگذار می شود. وی همچنین عنوان داشت: آنان 
تاکنون هرگونه ماموریت واگذاری را به نحو احسن انجام داده اند؛ به 

همین خاطر مسئولیت ما در قبال آنان دو چندان می شود.

هرمزگان
استاندار هرمزگان :

لزوم تسریع در راه اندازی خط حمل ونقل 
دریایی میان هرمزگان و عمان

میان  دریایی  نقل  و  حمل  خط  اندازی  راه  گفت:  هرمزگان  استاندار 
هرمزگان و بندر خصب استان مسندم عمان از بندهای مهم تفاهمنامه 

اخیر میان 2 استان است که باید با جدیت عملیاتی شود.
 جاسم جادری در دومین نشست کمیته مشترک پیگیری تفاهمنامه های 
استان های هرمزگان و مسندم عمان افزود: اجرای تفاهمنامه های امضا 
شده میان استان های هرمزگان و مسندم موجب تقویت روابط اقتصادی 
ایران و عمان می شود.  وی اظهار داشت: براساس تفاهمنامه های امضا 
شده میان 2 استان، بسیاری از برنامه ها با همت و همکاری 2 طرف باید 
عملیاتی شود تا گام های اساسی در جهت انجام برنامه های اقتصادی 

مورد علاقه 2 طرف برداریم.
 وی با اشاره به برخی موارد مطرح شده در تفاهم نامه های میان 2 استان 
بندرعباس  میان شهرهای  دریایی  نقل  و  اندازی خط حمل  راه  گفت: 
نامه  تفاهم  این  بندهای  از مهمترین  استان مسندم  هرمزگان و خصب 
با کار جدی و عملیاتی هر چه سریعتر اجرایی  نیاز است  هاست که 

شود.


